
PROTOKÓŁ nr XL/2013 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  18 lipca 2013 roku 

w Gimnazjum w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 13
00

, godz. zakończenia 16
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych 

Zaproszeni obecni  goście: 

1. Wójt Gminy - Bogdan Sośniak  

2. Radca Prawny - Wanda Balas 

3. Skarbnik Gminy - Zbigniew Kowalik 

4. Starosta Powiatu Kłobuckiego - Roman Minkina 

5. Wicestarosta Powiatu   - Henryk Kiepura 

6. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – Tadeusz Pułka 

7. Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty w Opatowie – Dorota Grzelińska 

8. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Porządek  obrad 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przedstawienie  porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami 

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

             

  a. zmian do budżetu gminy na 2013r 

 

b. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Opatów 

c. przystąpienia Gminy Opatów do realizacji projektu konkursowego 

         pt.:„Kubusiowe Przedszkole w Złochowicach” w ramach Programu 

           Operacyjnego Kapitał Ludzki 

7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

      8.  Sprawy bieżące 

      9. Zakończenie XL  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 



 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał wszystkich 

zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4 i 5. 

Wójt Gminy mówił nt. ustawy śmieciowej, opłat za wywóz odpadów 

- finalizacji inwestycji kanalizacyjnej w Opatowie 

W punkcie tym wypowiedzieli się Starosta i Wicestarosta Powiatu Kłobuckiego. 

Starosta Roman Minkina udzielił informacji nt. bieżącego funkcjonowania powiatu. 

Sołtysi i radni zadawali pytania oraz zgłaszali potrzeby gminy Opatów, głownie dot. dróg 

powiatowych na terenie gminy. 

Problemem wiodącym była konieczność obkaszania poboczy przy drogach powiatowych. 

Radny Piotr Rojszczyk pytał co ze sprawa zatoczki autobusowej w Złochowicach oraz 

nieczytelności znaków drogowych zasłanianych przez krzaki. 

W sprawie zatoczki wypowiedział się Wicestarosta Henryk Kiepura. Powiedział, że budowa 

zatoczki w Złochowicach będzie realizowana w sierpniu br.  

Radny Dariusz Zając  zapytał w jaki sposób zostanie zagospodarowany budynek po Szkole 

Rolniczej w Waleńczowie. 

Starosta odpowiedział, ze zostanie tam utworzony Dom rodzinkowy, będą tam 

zamieszkiwać dwie rodziny, jedna do 14 dzieci, druga do 10 dzieci. 

Dyrektor Zarządu Dróg  Powiatowych Tadeusz Pułka udzielił informacji odnośnie 

planowanych jeszcze w tym roku remontów na drogach powiatowych. 

Skarbnik Gminy Zbigniew Kowalik zapytał o opłatę za zajmowanie pasa drogowego. 

Trudno się w tej sprawie porozumieć, Zarząd Dróg złożył w tej sprawie pozew do Urzędu 

Skarbowego o dokonanie wpłaty w kwocie ok 50 tys.zł. Pozew został wycofany, ale czy to 

się nie powtórzy? 



Wicestarosta Henryk Kiepura poinformował,, ze sprawa została już wyjaśniona. 

Przewodniczący Rady Gminy Witold łacny zapytał o drogę powiatowa biegnąca przez 

Iwanowice Duże.  

Wicestarosta Henryk Kiepura zaproponował aby poczekać do czasu wybudowania 

kanalizacji w Iwanowicach. Na razie zrobić tylko te największe uszkodzenia. 

Ad-6. 
 

a. Uchwała w sprawie  zmian do budżetu gminy na 2013r – projekt przedstawił Skarbnik 

Gminy – podjęta jednogłośnie. 

 

b. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Opatów – Sprawę wyjaśnił Wójt Gminy Bogdan Sośniak.  

Rada Gminy zdecydowała nie podejmować uchwały w tej sprawie. Za to jednogłośnie  

wyraziła zgodę na przeprowadzenie takiej sprzedaży.  

c. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Opatów do realizacji projektu konkursowego 

         pt.:„Kubusiowe Przedszkole w Złochowicach” w ramach Programu 

        Operacyjnego Kapitał Ludzki – ze sprawą zapoznała Dyrektor GZO w Opatowie  

Uchwała w tej  sprawie jednogłośnie podjęta.  

Ad-8.  

Radny Mirosław Szewczuk złożył propozycje aby utworzyć gminny program ochrony 

zabytków, co ułatwi pozyskanie środków finansowych  na ten cel. 

W Wilkowiecku jest kościół, który jest zabytkiem ujętym w Krajowym Rejestrze Zabytków. 

Program pozwoli na uzyskanie środków na utrzymanie tego kościoła.  

Stanowisko Rady Gminy w Opatowie  w tej sprawie pozytywne. 

Wójt Gminy poinformował o weryfikacji deklaracji podatkowych podatku od 

nieruchomości, chodzi o wyprostowanie tych deklaracji, bo różnice są rażące. 

Ad-9. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy zamknął  XL 

zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

Protokołowała 

Joanna Krotla 


